



CHURCH OF DIVINE MERCY

Alamat: 117, Jalan Kenari, Sungai Ara, 11900 Bayan Lepas, Penang
Tel: 04-646 6881 / 013-5846881 | Emel: divinemercyppg@yahoo.com
Situs Web: www.cdm.my | Facebook: Church of Divine Mercy Sg Ara
Jam Kerja Pejabat Paroki: *Tutup hari Isnin*
9.00 pg - 5.00 ptg (Selasa—Jumaat)
9.00 pg - 1.00 ptg (Sabtu & Ahad)

PADERI PAROKI: Rev. Fr. Michael Raymond OFM. Cap



DISEMBER 2023 CDM Kampung-Ku

Hidupkan imam kita: Kongsi iman kita melalui jangkauan—
Persahabatan Krismas

Niat Doa Paus Fransiskus

Kita berdoa agar orang kurang upaya boleh menjadi
tumpuan masyarakat, & institusi boleh menawarkan
program inklusif yang menghargai penyertaan aktif mereka.

PERSEMBAHAN MISA

Misa hari kerja: sekurang-kurang 48 jam sebelum tarikh.
Misa akhir minggu: sebelum 12 ptg hari Rabu setiap minggu.
Untuk pendaftaran online, kirimkan tanda terima dan
butiran* melalui emel: mascdmsgara@gmail.com
(*nama arwah, ucapan syukur atau niat khusus)
Bank: **Maybank #5073 9410 1910 atau Touch N' Go**
No. Akaun: **Church of Divine Mercy**

Bicara Paderi...

Ketika waktunya semakin dekat, waktu yang Tuhan pilih untuk mendedahkan diri-Nya dalam ciptaan, Dia mengilhami kita suatu kesedaran bahawa Dia mencari tempat tinggal. Dalam bacaan pertama, kita melihat bahwa Raja Daud memiliki kesadaran akan hal ini. Secara terbatas, ia menyedari bahwa ada sesuatu yang hilang. Duduk di dalam keindahan dan kemewahan istana kayu aras, ia merasa bahwa ia seharusnya menyediakan "tempat kediaman" bagi Tuhan. Dia berfikir untuk membangun sebuah bait suci, jadi dia membicarakan hal ini dengan Nabi Natan. Sebagai jawaban atas keinginan hati Daud ini, Tuhan menyatakan bahwa Dia memiliki rencana yang jauh lebih besar, yang telah ditetapkan pada awal penciptaan, bukan agar Daud membangun sebuah rumah bagi-Nya, tetapi Dia akan membangun sebuah "rumah" bagi Daud, yaitu sebuah keturunan yang akan bertahan selamanya. "Rumah dan kerajaannya akan tetap ada di hadapan-Ku untuk selama-lamanya, takhtamu akan tetap tegak untuk selamanya." Tuhan ingin tinggal bukan sahaja dalam bangunan fisik tetapi di dalam hati umat-Nya, dan proyek besar ini akan tercapai melalui kuasa Tuhan dan bukan melalui usaha manusia. Dalam Injil, malaikat Gabriel datang kepada Maria dan memberitahu kepadanya bahwa janji yang dibuat berabad-abad yang lalu kepada Raja Daud akan digenapi di dalam diri Putranya: "Tuhan Tuhan akan mengaruniakan kepada-Nya takhta Daud, bapa leluhur-Nya, dan Ia akan menjadi raja atas kaum keturunan Yakub sampai selama-lamanya dan kerajaannya tidak akan berkesudahan." Melalui Maria, Tuhan sungguh-sungguh akan memiliki tempat kediaman di antara umat-Nya. Maria dengan penuh keyakinan mengatakan "ya" atas permintaan yang mustahil secara manusiawi ini. Melalui jawaban "ya" yang sempurna, Tuhan secara fisik hadir dan berinkarnasi di dalam rahimnya. Dia sendiri menjadi "rumah" yang sejati bagi Tuhan. Apa yang dinubuatkan kepada Daud telah digenapi di dalam Kristus melalui Maria.

Tuhan berkehendak untuk tinggal di dalam kita! Dalam bacaan kedua, Santo Paulus berbicara tentang misteri yang besar ini, sebuah "misteri yang dirahasiakan selama berabad-abad lamanya, tetapi yang sekarang dinyatakan melalui tulisan-tulisan nubuat dan, sesuai dengan perintah Tuhan yang kekal, diberitahukan kepada segala bangsa untuk mewujudkan ketaatan iman. Tuhan berkehendak untuk tinggal di dalam diri kita dengan cara yang paling mendalam! Dia menyatakan hal ini kepada kita agar kita juga dapat percaya dan taat, dalam "ketaatan iman" seperti yang dilakukan oleh Maria dan menjadi tempat kediaman yang benar bagi Tuhan. Yang penting di sini adalah apakah kita mengatakan "ya" untuk mengikuti kehendak Tuhan atau hanya hidup menurut kehendak kita sendiri. Pertanyaan Maria kepada malaikat bukan karena keegoisan atau keraguan, tetapi untuk memastikan bahwa berita yang luar biasa itu benar-benar berasal dari Tuhan. Ketika kita berkata "ya" kepada Tuhan, kita menciptakan "ruang" di mana Tuhan dapat bertindak. Jawapan "ya" kita tidak dengan sendirinya menghasilkan mukjizat, tetapi jawapan tersebut memberikan ruang bagi Tuhan untuk melakukan hal-hal besar di dalam kita, untuk kita, dan melalui kita. "Tidak ada yang mustahil bagi Tuhan!" Hari ini adalah Malam Natal. Malam ini kita akan menyambut Terang Dunia yang akan muncul di tengah kegelapan dunia. Marilah kita sambut Dia dengan penuh sukacita dengan nyanyian riang gembira, dengan rendah hati mempersembahkan kepada-Nya, seperti Maria, hati kita untuk menjadi tempat kediaman-Nya.

... Terang itu bercahaya di dalam kegelapan dan kegelapan itu tidak menguasainya. (Yohanes 1:5)

Saya berdoa agar anda dan keluarga anda mendapatkan Natal yang diberkati dan Tahun Baru yang penuh kasih karunia.

Dengan cara apa saya bersedia mencari kehendak Tuhan di atas kehendak saya sendiri?
Bagaimana saya telah mengalami karya Tuhan di dalam diri saya ketika saya mengatakan "ya" kepada Tuhan dan menciptakan ruang di mana Dia dapat bertindak?
Bagaimana saya dapat dengan rendah hati mempersembahkan hati saya untuk menjadi tempat kediaman Tuhan, seperti yang dilakukan oleh Maria?

MASA MISA & DOA

HARI

KETERANGAN

Chaplet Kerahiman Ilahi	8.30 pg		Minggu ke-4 Waktu Advent
Misa	9.00 pg		2 Sam 7:1-5, 8-12,
Medley lagu-lagu Natal	5.00ptg	AHAD	14, 16
Misa Malam Krismas	5.30ptg	24 Dis	Rom 16: 25-27
Medley lagu-lagu Natal	10.00mlm		Lk 1: 26-38
Misa Malam Krismas	10.30mlm		
Chaplet Kerahiman Illahi	9.00pg		
Misa	9.30pg	ISNIN	Kelahiran Tuhan
Chaplet Kerahiman Illahi	11.00pg	25 Dis	"Hari Obligasi"
Misa (Bahasa Indonesia)	11.30pg		

~Pejabat Paroki & gereja akan ditutup~
dari 26-29 Dec

Tiada Misa		SELASA	Santo Stephen, Martir Pertama
		26 Dis	
Tiada Misa		RABU	Santo Yohanes, Rasul & Penginjil
		27 Dis	
Tiada Misa		KHAMIS	Orang-orang Suci Yang Tidak Berdosa, Martir
		28 Dis	
Tiada Misa		JUMAAT	
		29 Dis	
Tiada Misa pagi			
Novena kepada OMPH	5.15ptg	SABTU	
Misa	5.30ptg	30 Dis	
Chaplet Kerahiman Ilahi	8.30 pg		Keluarga Kudus
Misa	9.00 pg	AHAD	Yesus, Maria & Yusuf.
Doa Rosaria	10.00mlm	31 Dis	Gen 15: 1-6, 21: 1-3
Misa Malam Tahun Baru	10.30mlm		Heb 11: 8, 11-12, 17-19
			Lk 2: 22-40



Sila parkir kereta secara menyerong di jalan raya di luar gereja dan ikut arahan RELA untuk memastikan aliran trafik lancar pada hujung minggu perayaan ini.

PENGUMUMAN PAROKI / DIOSIS

Pengumuman Perkahwinan: Sabtu, 13 Jan 2024 10.30pg (Misa)

Tan Chong Yih & Maria

Jika sesiapa mengetahui sebarang halangan kanonik kepada cadangan perkahwinan tersebut, sila hubungi paderi paroki.

Nota: Bagi pasangan yang berhasrat untuk berkahwin di gereja, sila berjumpa dengan paderi 6 bulan sebelum tarikh perkahwinan. Hubungi Pejabat Paroki untuk garis panduan perkahwinan paroki selanjutnya.

FIRMAN TUHAN & INJIL HARIAN 2024

Pesanan akhir akan ditutup selepas Misa pagi **Ahad, 24 Dis.**

KRISMAS BERSAMA (1 KELUARGA 16:12)

Minggu ke-4 Adven: Kasih

Datanglah dan terima pesanan cinta dari Tuhan di pajangan berbentuk hati dekat Tempat Tidur Kelahiran di anjung gereja pada **Sabtu, 23 Dis & Ahad, 24 Dis.**

MISA KESYUKURAN

Anda dijemput ke Misa Kesyukuran disambut oleh Yang Mulia Kardinal Sebastian Francis atas pelantikannya sebagai Kardinal ke Kolej Suci Kardinal di konsistori di Rom.

Tarikh/Masa: **Isnin, 8 Jan 2024 (6.00ptg)**

Tempat: Basilika Kecil St. Anne, Bukit Mertajam

"WALK THRU MASS"

Formasi untuk ibu bapa dan anak-anak (umur 4—6 tahun) untuk membimbing anak-anak mereka untuk memahami apa itu Misa dan mengapa kita datang ke gereja.

Tarikh: **Sabtu, 6 Jan 2024 (3.00ptg) atau**
Selasa, 9 Jan 2024 (8.00mlm)

Tempat: akan disahkan kemudian

Pilih tarikh dan hubungi Jocelyn (014-9055266). Juga terbuka kepada mereka yang berminat untuk fasilitati.

PEMBINAAN KATOLIK UNTUK PARA PENGINJIL

Pembinaan Pemuridan Misionaris yang dipersembahkan kepada anda melalui Sekolah Evangelisasi Baru oleh Komisi Evangelisasi Baru Keuskupan Pulau Pinang.

Tempat: Dewan Formasi, Stella Maris

Tarikh/Waktu: Sabtu, 27 Jan 2024 (8.00pg—4.30ptg)

Ahad, 28 Jan 2024 (12.30ptg—7.15mlm)

Yuran: RM20/orang

Tarikh tutup: Rabu, 10 Jan 2024

Untuk informasi, hubungi Jeanne J Saw (016-455 4597)

Pautan daftar: <https://forms.gle/PsnZVwTsS2bfa4Fu8>

Mengembara melalui Advent dengan refleksi inspirasi ini:

Dynamic Catholic: <https://www.dynamiccatholic.com/advent.html>

My Daily Visitor: <https://www.mydailyvisitor.com/signup/>

Aktiviti Advent untuk anak-anak: <https://rb.gy/7zmi0n>

Menyediakan anak-anak untuk Krismas: <https://rb.gy/8feywk>

Dalam Bahasa Indonesia: <https://rb.gy/b9vlsj>